
 Sprawozdanie 

z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady Gminy 

 

 W okresie od ostatniej XXVII Sesji Rady Gminy Korycin odbytej w dniu 28 marca 

2022 roku do dnia dzisiejszej Sesji Rady tj. 20 kwietnia 2022 roku realizowałem wspólnie z 

pracownikami Urzędu Gminy i gminnych jednostek organizacyjnych oraz osobiście  

następujące zadania: 

1. Zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym przekazałem w dniu 29 

marca 2022 r., w ramach nadzoru Wojewodzie Podlaskiemu i Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Białymstoku oraz na merytoryczne stanowiska pracy do realizacji uchwały 

Rady Gminy Korycin podjęte podczas obrad XXVII Sesji Rady tj. 

1) w sprawie wyznaczenia miejsc prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz podjęcia Regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu,  

2) w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Korycinie, 

3) w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu strażakowi ratownikowi Ochotniczej Straży Pożarnej 

(OSP), 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Korycin na 

lata 2016 – 2022,  

5) w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2023 roku, 

6) w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Sokółce z przeznaczenie na dofinansowanie zakupu średniego pojazdu ratowniczo 

– gaśniczego, 

7) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sokólskiemu na dofinansowanie 

kosztów związanych z funkcjonowaniem przewozów o charakterze użyteczności publicznej 

na terenie Powiatu Sokólskiego, na linii komunikacyjnej Sokółka – Korycin, przez Bogusze, 

Janów,  

8) w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2022 rok, 

9) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2022 – 2033.  

 2. W dniu 29 marca 2022 r. wziąłem udział w Pałacu Kultury i Nauki w Warszawie w 

posiedzeniu Zarządu Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej.                                            
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3. W dniu 30 marca 2022 r. uczestniczyłem w Brukseli w Komitecie Regionów UE w 

posiedzeniu Grupy Roboczej ds. Ukrainy, której przewodniczyła pani Aleksandra Dulkiewicz 

– Prezydent Gdańska. Debata dotyczyła pomocy humanitarnej wsparcia uchodźców oraz 

obecnego kontekstu politycznego i reakcji UE. Na żywo przedstawiali sytuację merowie 

Lwowa i Kijowa. Dzieliliśmy się wiedzą o dotychczasowym wsparciu i niezbędnym 

rozszerzeniu działań na całą UE (m.in. moja wypowiedź). Podkreśliliśmy wagę trwającej już 

międzynarodowej współpracy między samorządami. Na koniec podjęliśmy deklarację 

wsparcia Ukrainy, apelując o jej przyjęcie do Unii Europejskiej, niezbędną pomoc przy 

odbudowie i zaprzestanie wszelkiego handlu ze zbrodniczą Rosją. 

W tym dniu zostało także wszczęte postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego pn. 

„Zwiększenie atrakcyjności turystycznej regionu poprzez rozbudowę Parku Kulturowego 

Korycin – Milewszczyzna”. Zamówienie obejmuje budowę Domu Dziedzictwa przy Parku 

Kulturowym wraz z dostawą wyposażenia wystawienniczo – warsztatowego oraz budowę 

repliki średniowiecznego grodziska na działce 11/1 w Milewszczyźnie. Termin składania 

ofert upłynął dnia 14 kwietnia br., nie wpłynęła żadna oferta. W dniu 15 kwietnia br. 

ogłosiłem kolejne zamówienie publiczne na wykonanie powyższego zadania. 

4. W dniu 31 marca br. wziąłem udział w Operze i Filharmonii Podlaskiej w 

Konferencji pt. „Program Rozwoju Obszarów Wiejskich w przyszłej perspektywie 

finansowej”. Dyskusja dotyczyła przyszłości Wspólnej Polityki Rolnej w warunkach 

Zielonego Ładu, przyszłości polskiego rolnictwa w kontekście kluczowych zmian w ramach 

WPR na lata 2023 – 2027 oraz wyzwań kryzysu energetycznego i wyzwań dla 

bezpieczeństwa żywnościowego w Europie i na świecie.   

5. W dniu 1 kwietnia 2022 r. uczestniczyłem w corocznych zebraniach 

sprawozdawczych naszych jednostek OSP w Korycinie, Krukowszczyźnie i Ostrej Górze. 

Podsumowane zostały działania minionego roku oraz zarysowane potrzeby i plany na 

przyszłość. Poza uzupełnieniem niezbędnego wyposażenia w każdej jednostce będą kolejne 

przedsięwzięcia: „stara” remiza w Korycinie zostanie przykryta dwuspadowym dachem, w 

Krukowszczyźnie przybędzie oświetlony napis i wyniesiona syrena, w Ostrej Górze stanie 

wiata integracyjna. Wszystkim druhom bardzo dziękuję za zaangażowanie w zapewnienie 

nam większego bezpieczeństwa. 

6. W dniu 4 kwietnia br. uczestniczyłem w Suchowoli w spotkaniu skierowanym do 

samorządowców z obszaru Lokalnej Grupy Działania Fundusz Biebrzański, którego celem 

było omówienie stanowiska wszystkich gmin członkowskich w zakresie tworzenia nowej 

wielofunduszowej Lokalnej Strategii Rozwoju na lata 2021 – 2027. 
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7. W dniu 6 kwietnia 2022 r. na spotkaniu w Muzeum Sybiru w Białymstoku 

zainicjowałem, wspólnie z Prezydentem Miasta Białegostoku i Prezydentem Sopotu, 

tworzenie regionalnych struktur Ruchu Samorządowego Tak dla Polski. Ruch działa w formie 

stowarzyszenia, do którego mogą należeć osoby fizyczne związane z samorządem i 

zgadzające się z większością 21 tez samorządowych uchwalonych 31 sierpnia 2019 roku w 

Gdańsku. Doświadczenie 31 lat samorządnej Polski pokazuje, że decentralizacja i silne 

wspólnoty lokalne są warunkiem silnego państwa. 

Tego dnia również, jako członkowie Zarządu Ruchu Samorządowego Tak dla Polski, podczas 

konferencji prasowej w Grabówce, przy drodze prowadzącej z Białegostoku do przejścia 

granicznego w Bobrownikach, domagaliśmy się natychmiastowej blokady transportu towarów 

na teren Rosji, Białorusi i innych sojuszników Moskwy. Dotyczy to handlu ropą, gazem, 

węglem czy innymi towarami.   

 8. W dniach 11-12 kwietnia 2022 r. uczestniczyłem w Sopocie w Samorządowym 

Kongresie Finansowym Local Trends, podczas którego dyskutowaliśmy o wyzwaniach dla 

finansów samorządowych związanych z nowymi realiami. Postępujące zmiany w krajowych 

politykach rozwoju, dotyczące w szczególności reform Polskiego Ładu, dochodów własnych 

samorządów, finansowania oświaty, planowania i zagospodarowania przestrzennego, 

gospodarki komunalnej, opieki zdrowotnej czy europejskiego systemu EU ETS istotnie 

wpływają na samodzielność i zdolność samorządów do projektowania gospodarki finansowej 

i polityki rozwoju. Kongres kreował postawę współdziałania i dialogu między samorządami, 

ministerstwami, środowiskiem akademickim i biznesem oraz przedstawił najważniejsze 

wyzwania polskich samorządów w ujęciu finansowym.  

 9. W dniu 12 kwietnia br. w ramach współpracy międzypokoleniowej i 

międzynarodowej, sprzątnęliśmy i ukwieciliśmy Rynek w Korycinie. W donicach zostały 

posadzone bratki w kolorach polskiej i ukraińskiej flagi narodowej. Oprócz pracowników 

GOKSiT i Urzędu Gminy w wydarzeniu czynny udział wzięły nasze przedszkolaki, 

uczniowie klasy IVB Szkoły Podstawowej w Korycinie oraz Panie z Ukrainy, mieszkające w 

Korycinie. 

10. W dniu 13 kwietnia 2022 r. spotkałem się wspólnie z Panią Dyrektor GOKSiT w 

Korycinie, ze Starostą Sokólskim w celu omówienia wspólnych działań związanych z 

organizacją Ogólnopolskich Dni Truskawki w Korycinie oraz Festynu Archeologicznego w 

Parku Kulturowym w Milewszczyźnie. 

 11. W dniu 14 kwietnia 2022 r. uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Gospodarki i 

Budżetu.   
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Tego dnia odbyło się także spotkanie nad zalewem Szumowo-Olszynka, w którym 

uczestniczyli m.in. sołtysi wsi Zabrodzie i Szumowo, w celu ustalenia ostatecznej lokalizacji 

nowej infrastruktury tj. lamp solarnych, ławek, koszy na śmieci czy stołu edukacyjnego. 

Wcześniej nad zalewem powstała wiata z grillem oraz plac zabaw dla dzieci.  

 12. W ostatnich tygodniach na terenie naszej gminy pracowała równiarka, poprawiając 

stan nawierzchni dróg gminnych. Dodatkowo na wniosek i przy czynnym udziale 

mieszkańców wsi Szumowo i Wyłudy polepszono stan tzw. „dróg zagumiennych” w tych 

miejscowościach.   

 13. Nieustannie próbujemy wyłonić wykonawcę robót budowlanych zadania pn. 

„Rewitalizacja terenu rekreacyjno – wypoczynkowego przy szlaku rzeki Kumiałka we wsi 

Szumowo”. Dotychczas ogłoszone były trzy postepowania zakupowe zgodnie z ustawą prawo 

zamówień publicznych, które nie przyniosły efektów. Obecnie trwają negocjacje cenowe z 

miejscową firma STOL – MAR z Szaciłówki, która zajmie się wykonaniem powyższego 

zadania.  

 14. Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Korycińskiej złożyło wniosek do Lokalnej Grupy 

Działania Fundusz Biebrzański na dofinansowanie zadania pn. „Edukacja historyczna w 

Parku Kulturowym Korycin – Milewszczyzna” na kwotę 237 282 zł (dofinansowanie 100% 

wartości projektu). W ramach projektu zostanie wykonana wystawa 5 maszyn oblężniczych, 

warsztaty: Mały Archeolog i Droga Wojownika, zbrojownia dla dzieci i dorosłych 

wyposażona w hełmy, miecze, tarcze i kolczugi oraz wiata drewniana zabezpieczająca 

stanowisko do zabawy w Małego Archeologa. Wniosek przeszedł pozytywnie weryfikację w 

Funduszu Biebrzańskim i obecnie czekamy na decyzję z Urzędu Marszałkowskiego.    

  15. Wydałem następujące zarządzenia:  

1) jako organ wykonawczy w sprawach: 

a) Zarządzenie Nr 71/2022 z dnia 28 marca 2022 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin na 2022 rok, 

b) Zarządzenie Nr 72/2022 z dnia 28 marca 2022 r. w sprawie zmiany planu finansowego 

zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych odrębnymi ustawami 

gminie na 2022 rok. 

 16. Opracowano projekty uchwał i inne materiały będące przedmiotem obrad 

dzisiejszej Sesji.   

 

Przygotowała: 

Ewa Michnowicz 


